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22 januari 2025 
 

 

Betreft: Technische vraag inzake integraliteit IHP Voortgezet Onderwijs 
en Binnensport 
 

Beste lezer, 

 

De fractie van de SP vraagt zich, in het kader van de politieke besluitvorming ten aanzien van het IHP VO 

en Binnensport, af of het mogelijk is om het IHP 'op te knippen' in een aantal onderdelen en die losse 

onderdelen - met verschillende tijdspaden en budgetten - in verschillende raadsvoorstellen voor te leggen 

aan de gemeenteraad. Kortom, de SP vraagt zich af hoe hardnekkig de 'integraliteit' van het voorliggende 

plan is. 

 

Het zou ontzettend gewaardeerd worden als deze vraag ruim voorafgaand aan de raadsvergadering van 

februari 2025 beantwoord zou kunnen worden, met daarbij een duidelijke onderbouwing en een 

overzicht van de afwegingen die bij de beantwoording van deze vraag een rol spelen. Ook zou een schets 

van een aantal mogelijke scenario's bij opknippen op prijs gesteld worden. 

 

Alvast bedankt voor de verwerking en de beantwoording en een fijne dag vandaag! De beantwoording 

mag - vanzelfsprekend - naar de gehele raad. 

 

Hartelijke groet, 

 

Indiener Stephanie Blom 

Partij indiener SP 
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